
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 309
Er ministeren bekendt med, at det ikke er biodiversiteten direkte som registreres i NOVA
NA, men i stedet såkaldte indikatorer, og at man ikke har en dokumenteret sammenhæng 
mellem disse indikatorer og biodiversiteten? Er ministeren samtidig bekendt med, at der 
således savnes videnskabeligt grundlag for de konklusioner, som drages i rapporten fra 
DCE – Nationalt Center for Miljø og Energi ”Danmarks Biodiversitet 2020 – Tilstand og 
udvikling” om naturens tilstand i de danske skove generelt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent
zen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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